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内容概要

《英语满分训练:中考英语听力理解专项训练》主要考查学生根据图片内容，通过捕捉句子中关键信息
作出准确判断的能力。
主要考查学生对时间、数字、人物、事物等信息的处理能力。
本题主要考查学生对所听语言材料的理解和从中正确获取信息的，能力。
此类题型更注重考查学生如何运用英语解决实际问题的能力。
学生通过读题，可初步找出题中的关键词，然后再带着5个W（What，Who，When，Where，Why）
和一个H（How）去听题，当然也要关注数字、价格、次数等细节性问题。
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作者简介

　　黄侃，中学英语高级教师，南京市英语学科带头人，南京市首批赴澳大利亚昆士兰理工大学教育
学院进修的英语教师，并获得英语教学策略国际证书从事英语教学工作30年，多次面向全市开设公开
课和讲座，参与“名师课堂”录相，指导多名学生参加全国英语能力竞赛和中澳英语对抗赛并获一等
奖，曾四次获得中国教育学会外语专业委员会“优秀指导教师奖”，多次担任CCTV“英语风采”大
赛江苏赛区决赛评委，发表过多篇论文并获奖丰持过多项省、市级课题。
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书籍目录

第一部分 典型题型精析
第二部分 听力测试
第三部分 中考真题
第四部分 听力材料及参考答案
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章节摘录

　　四、根据所听材料选择正确的答案　　A well-dressed man goes into a restaurant one day. He sits down
at a table near the window. A waiter comes up to him and says, "Can I help you, sir？
" The man says, "Can I see the menu？
" "Certainly. " The man wants a good meal and he wants a lot of nice dishes. The waiter gets them for him. The man
is having his meal. At this time, a boy comes in and sits down beside the man. He asks the man to give him ice
cream. The man does so. Now the boy is eating his ice cream. The man says, "I go out for a newspaper. " Then he
goes out. After the boy eats up his ice cream, he stands up and goes to the door. "Excuse me, your father doesnt
give the money for the meal and your ice cream. " The waiter stops him and says.　　"Father？
 You are wrong. He isnt my father. I dont know him. I met him in the street. He said he would give me an ice cream
if I came here at twelve oclock. "　　参考答案　　1——5　BDAEC 6——10 BCABC 11——15 BABBC 16—
—20 ABBAC　　Test 18　　1. Cross the road at the traffic lights.　　2. Walk past the police station.　　3.
Take the second turning on the right.　　4. Cross the bridge and turn right.　　5. Turn left at the first crossing.　
　6. Whats another saying of saying "movie"？
　　7. Please give my best wishes to your parents.　　8. Sorry, Im late. There is a lot of traffic on the roads.　　9.
Ive got a lot of housework to do.
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编辑推荐

　　把握命题趋势，体现热点题型　　材料原汁原味，练考融合贯通　　考前热身自测，助你冲刺满
分
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